

Introduction

The emails and SMS sent by the JUPAS Office to your registered email account will also be sent to the Message Box of your JUPAS account.

Should there be any discrepancies among the information contained in emails, SMS and the Message Box of your JUPAS account, the information contained in the latter shall prevail.

Please check your Message Box from time to time for the latest information from the JUPAS Office, the 9 JUPAS participating-institutions and the SSSDP institutions.

If you wish to find out more details about contact information, please visit the section of "[Communication Channels](#)" on the JUPAS website.

Should there be any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

Last updated on 5 October 2023

於 2023 年 10 月 5 日更新

簡介

「大學聯招處」發送到你登記的電子郵箱的電郵及 SMS 亦會發送到你的「大學聯招辦法」帳戶中的訊息匣。

若電郵及 SMS 的內容與你「大學聯招辦法」帳戶中的訊息匣的內容有差異，則以後者所載為準。

請定期檢查你的訊息匣，以查閱由「大學聯招處」、9 所「大學聯招辦法」參與院校及 SSSDP「資助計劃」院校發放的最新資訊。

如果你想了解更多關於通訊資料的資訊，請瀏覽「大學聯招辦法」網站的[「通訊途徑」](#)部分。

此中文版本為英文版本譯本，如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，概以英文版本為準。

Check Message Box 查閱訊息匣

1. Click “Message Box”.

按「Message Box」。

2. If any unread message exists, the numbers will be shown beside “Message Box”.

Such unread message is marked as “NEW”.

若有未讀訊息，該數量會顯示於「Message Box」旁。

該未讀訊息會以「NEW」標示。



3. Click the subject of message you want to read.

按訊息主題以讀取訊息。

4. The message content will be appeared below the message list.

訊息內容會顯示於訊息列表的下方。

